



Sektionen för Informations- och Nanoteknik

TraditionsMEsterIT

Kistagången 14,

164 40 Kista

insektionen.se

Mästarråd #3

2018-04-12, Kl. 18.00, Sal G-308



1. Formalia

1.1. Mötets öppnande

TraditionsMästare Sabina Hauzenberger förklarar mötet öppnat 18:02:02.

1.2. Mötets behöriga utlysande

Mötet fanns behörigt utlyst.

1.3. Val av mötesordförande

Sabina Hauzenberger valdes till mötesordförande.

1.4. Val av mötessekreterare

Emma Good valdes till mötessekreterare.

1.5. Anmälda förhinder

1.6. Närvarande

Emma Good, Sabina Hauzenberger, Vidar Särnesjö, Rasmus Ahlbäck, Niclas Ockelberg

1.7. Adjungeringar

1.8. Föregående protokoll

Finns på hemsidan.

1.9. Fastställande av föredragslista

2. Rapporter - Reports

2.1. TraditionsMästare

Har anmält folk till STAD-utbildning, kollat med folk om de kan gå på FEST-utbildning. Mailat om Öråd. Fått massa mail från Valborgsfamiljen. Varit på KMR-möte. Snack om betalningskrav för KMR-sittningar, inget som blev fastställt.

2.2. Vice TraditionsMästare

Ordnat saker med fkm inför Nubbedraget och varit på KMR-möte.

2.3. PubMästare

Spenderat alla Rasmus pengar. Köpt sprit inför VPR, Berzelii, och Nubbedraget. Fixat en trasig tapp.

2.4. SkattMästare

Har pratat med kassören om att mergea kassaskåpen. Vi har spenderat mindre än som var budgeterat.

2.5. SkriptMästare

Fixat möteshandlingar för Mästarrådet och Örådet. Beställt nya Spikenmärken.

3. Inkomna motioner och Interpellationer

3.1. Motion om marknadsföring

[Motion](#)

[Mästarnas motionssvar](#)

3.2. Motion om TMEITs profil

[Motion](#)

[Mästarnas motionssvar](#)

3.3. Motion om byte av pubdag

[Motion](#)

[Mästarnas motionssvar](#)

3.4. Motion om "trivselkassa"

[Motion](#)

[Mästarnas motionssvar](#)

4. Förslag på propositioner

5. Beslut

6. Inkomna Vraçansökningar

6.1. Niclas Damström

Bifalles

6.2. Felix Jontegen

Bifalles

7. Diskussionsfrågor

7.1. Fler INternfester

Kan ha något 9e juni

Kan spontanöppna någon gång under sommaren.

7.2. [DATA CORRUPTED]

7.3. Uppföljning av event

7.3.1. TG#3

INGA PAPPERSTALLRIKAR. De gjorde inte så mycket med temat.

7.3.2. INternfest

Folk verkade gilla det. Nice att slippa laga mat. Bra att sittningen gick rätt fort och med beerpongturneringen, fick folk att stanna längre. Bra killcount.

7.4. Kommande event

7.4.1. VPR 2018-04-22

RIP arkaden. Vi kör Achtung die Kurve istället. QMISK får snacka med Mandor om att fixa kassor. Sabina sitter under lunchen och kränger valborgare. Tryckfel i häftet, vi får nya i mitten av veckan, folk får hämta ut sina häften då.

7.4.2. KMR 2018-04-28

Kanske behöver sno arbetare från något annat arbetslag.

8. Övriga frågor

8.1. Vraqbröllopet

Razze fixar.

8.2. Valborg

~~FEST~~-LAGA MAT HOS SABINA.

8.3. Dra på pubar/ut och chillllllllla

4/20 i Flempan. BEERPONG.

Vi måste dra till Elektro någon gång. Kör en pubbrunda den 3e maj, Vidar organiserar. Borde fixa event snart.

9. Kommande händelser

10. Mötets avslutande

Sabina Hauenberger förklarar mötet avslutat 19:45:33.

Mötesordförande
Chairman of the Meeting

Mötessekreterare
Secretary of the Meeting